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OR-RM.0012.2.5.2023 

 

Protokół Nr 1/23 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 23 stycznia 2023 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Patryk Bociek. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego wprowadzono zmiany. 

Dokonano zmiany porządku posiedzenia poprzez zamianę punktu 2 z punktem 5. 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku posiedzenia: 

 

Za – 8 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na terenie 

Gminy Koronowo. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 
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5. Wizytacja Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie i Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Koronowie. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

2. Omówienie zagadnień związanych z potrzebami transportu lokalnego na terenie 

Gminy Koronowo. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

poinformowała zebranych, że od 9 stycznia br. uruchomiona została linia gminna 

z dofinansowaniem Wojewody kujawsko – Pomorskiego. Na sesji w styczniu będzie 

rozpatrywany projekt uchwały w sprawie zmiany stawek za bilety z 5 zł do 2 zł na odcinku 

do 3 km. Na ten czas nie ma sygnałów od mieszkańców, aby coś było nie tak.  Pani 

kierownik poinformowała, że obecnie funkcjonują dwie linie. W grudniu 2022 roku pojawiły 

się ogłoszenia na 5 linii (Popielewo – Koronowo, Wiskitno – Sitowiec Wierzchucin Królewski 

– Krąpiewo – Koronowo, Dziedzinek – Koronowo, Koronowo - Witoldowo - Gogolin – 

Koronowo, Koronowo - Gogolinek - Stopka – Koronowo). Godziny kursów są tak ustalone, 

aby pasażerowie mogli dojechać do Koronowa, Bydgoszczy. 

Ponadto odbyły się spotkania w sprawie rowerów miejskich. Temat jest jak najbardziej 

wykonalny w roku bieżącym. Jednak na używanych rowerach. Firma, z którą prowadzone 

były rozmowy świadczy tą usługę w Bydgoszczy, Łodzi. Firma zapewnia rowery, stawia 

stację, aplikację. Gmina musi wskazać miejsca, gdzie mają się znajdować stacje. 

Planowanych są pięć stacji - dwie duże stacje w Pieczyskach, jedna w Koronowie, 

Tuszynach i Samociążku. Planowanych jest 50 rowerów. Nie będą to rowery elektryczne. 

W miesiącu lutym planowane jest ogłoszenie przetargu na tą usługę.  

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Sołectwa Mąkowarsko i utworzenia 

nowego Sołectwa Sokole Kuźnica, zmiany statutu Gminy Koronowo oraz zmiany statutów 

sołectw. 
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Głosowanie w sprawie projektu uchwały: 

Za – 1 głos 

Przeciw – 5 głosów 

Wstrzymało się – 2 głosy. 

 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny 

zasób nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w I półroczu 2023 roku. 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za 

usługę w zakresie odbierania odpadów komunalnych z terenu gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 
 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej, dla których organizatorem jest Gmina Koronowo. 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński oraz Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego 

Pani Barbara Januszewska przedstawili projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

Brak 

 

5. Wizytacja Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie i Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

 

Członkowie komisji o godz. 11.15 udali się na wizytację Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury w Koronowie i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji     

                       Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


